# HIFU-8D

这是一款以高能量聚焦超声波技术为核心、以刺激胶原再生来达到紧致肌肤除皱目的的美容仪器。通过能量发射器将高能量的超声波传导至皮肤底层,并在适当的部位凝结高热力,刺激皮肤组织产生更多的胶原蛋白,从而达到紧致肌肤、抗皱的效果。

This is a beauty instrument with high-energy focused ultrasonic technology as the core, to stimulate collagen regeneration to achieve the purpose of skin firming and wrinkle removal. Through the energy transmitter, the high-energy ultrasonic wave is transmitted to the bottom layer of the skin, and the high heat is condensed on the appropriate part, stimulating the skin tissue to produce more collagen, so as to achieve the effect of firming the skin and anti-wrinkle

# 优势: Advantage:

- 1. 单排+多排,全身护理,排数可选
- 单排主要用于面部,多排主要用于身体。面部紧致如提拉眉毛,消除黑眼圈、 淡化法令纹和肌底细纹;身体紧致如收紧胳膊、肚子、大腿。
- ▶ 多排 W 头最大 8 排,WD 头最大 12 排,能量最深能达到 13mm,并可根据实际需求调节排数和点距等。
- ▶ 适合不同的皮肤深度,以及不同的排数输出可灵活用于全身肌肤的紧致除皱, 抗衰嫩肤。

# 1. Single row + multi-row, body care, the number of rows is optional

- Single row is mainly used for the face, and multi-row is mainly used for the body. Facial firming is like lifting eyebrows, eliminating dark circles, lightening nasolabial folds and fine lines under the skin; body firming is like tightening arms, stomach, and thighs.
- Maximum 8 rows of multi-row W heads, maximum 12 rows of WD heads, the maximum energy depth can reach 13mm, and the number of rows and dot pitch can be adjusted according to actual needs.
- Suitable for different skin depths, and different row numbers output can be flexibly used for firming and wrinkle removal of the whole body skin, anti-aging and skin rejuvenation.

## 2. 360° 环形手柄

✓ 360° 环形输出,可选择1个点,4个点或是满环8个点三种模式。

- ✔ 仪器配置的微点聚焦手柄是独家所有的。
- ✔ 微点聚焦手柄主要是便于边角部位的小区域操作,更加简易精准。
- ✓ 面部单排精准+360 环形输出,根据面部特征无死角提拉,能量渗入肌肉深层, 刺激胶原蛋白再生,使细胞进行自我修复,最终达到除皱嫩肤的效果,特别 对提拉脸部肌肉和淡化法令纹、肌底细纹有明显效果。

## 2.360° ring handle

- 1. 360° ring output, you can choose 1 point, 4 points or 8 points in full ring.
- 2. The micro-point focus handle configured by the instrument is exclusive.
- 3. The micro-point focus handle is mainly to facilitate the operation of small areas at the corners, which is easier and more accurate.
- 4. Facial single-row precision + 360 ring output, according to facial features, no dead angle lifting, energy penetrates deep into muscles, stimulates collagen regeneration, makes cells self-repair, and finally achieves the effect of wrinkle removal and skin rejuvenation, especially for lifting facial muscles It has obvious effect on diluting nasolabial folds and fine lines under the skin.

# 3. 智能感应系统

- ✓ HI-8D 配置了先进的智能感应系统,手柄卡槽壁上有三段传感器,可自动识别传动机构是否脱钩、卡顿。
- ✓ 如出现故障系统会自动报错,停止工作,避免发射器在传动故障的情况下, 一直在同一个点输出能量,造成安全问题。

#### 3. Intelligent sensor system

- 1 HI-8D is equipped with an advanced intelligent sensing system. There are three sensors on the wall of the handle card slot, which can automatically identify whether the transmission mechanism is decoupled or stuck.
- If there is a failure, the system will automatically report an error and stop working, so as to prevent the transmitter from outputting energy at the same point all the time in the case of a transmission failure, causing safety problems.

## 4. CRS 耗材绑定系统

- ✓ 本公司发明的独家专利算法。
- ✓ 实现无需联网的经销商耗材智能控制功能的 CRS 系统, 能帮助经销商绑定销

售仪器的耗材。

✓ 不同经销商的耗材不能互用,客户在你这购买仪器日后也只能在你这购买耗材,这非常有利于经销商维护客户。

### 4. CRS Consumable Binding System

- (1) Exclusive patent algorithm invented by our company.
- (2) The CRS system realizes the intelligent control function of dealer consumables without networking, which can help dealers bind and sell consumables of instruments.
- (3) The consumables of different dealers cannot be used with each other, and customers can only buy consumables from you after purchasing the instrument here, which is very helpful for dealers to maintain customers.

#### 5. 双频技术

- ✓ 仪器结合了双频技术 4M Hz 和 7M Hz, 可精准加热至皮下 SMAS 筋膜层, 真皮层, 表皮层以及脂肪层。
- ✓ 4M Hz 主要运用于 SMAS 层以及脂肪层的深层皮肤组织。当能量作用于脂肪组织时,脂肪吸收能量后被软化、收缩、分解,还能达到溶脂、瘦身、塑形的目的。
- ✓ 7M Hz 主要运用于真皮层和表皮层,当能量作用于皮肤组织时,可以刺激胶原蛋白增生和重组,提拉肌肤,解决皮肤衰老导致的松垂皱等问题。
- ✓ 作用于越浅层,需要的技术越高,而我们这款仪器真正做到了深层和浅层的效果。

#### 5. Dual frequency technology

The instrument combines dual-frequency technology 4M Hz and 7M Hz, which can accurately heat to the subcutaneous SMAS fascia layer, dermis layer, epidermis layer and fat layer.

4M Hz is mainly used in the deep skin tissue of SMAS layer and fat layer. When energy acts on adipose tissue, the fat absorbs the energy and is softened, shrunk, and decomposed, and can also achieve the purpose of melting fat, slimming, and shaping.

7M Hz is mainly used in the dermis and epidermis. When the energy acts on the skin tissue, it can stimulate the proliferation and reorganization of collagen, lift the skin, and solve the problems of sagging and wrinkles caused by skin aging.

The shallower the effect, the higher the technology required, but our instrument has truly achieved the effect of deep and shallow layers.